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POROČILO O DELU V SVETU ZAVODA  ZA ZDRAVSTVENO ZAVAROVANJE SLOVENIJE-Enota Murska 

Sobota 

 

Kot članica Sveta Zavoda za zdravstveno zavarovanje –Enota Murska Sobota   dajem  poročilo za leto 

2020, ki je bilo zaznamovano z epidemijo in temu primerno je bilo tudi sodelovanje na svetu zavoda.  

Opravili smo dve korespondenčni seji in dve seji. Na korespondenčnih sejah smo obravnavali 

predvsem kadrovske zadeve-imenovanje v svete zdravstvenih zavodov v regiji ter se seznanili s 

poslovanjem enote v polletju. Že dalj časa ugotavljamo, da je naša pokrajina tista, ki izstopa po daljših 

bolniških-tudi pet let in več, kar je posledica tega, da pokrajina  nima možnosti za zaposlovanje 

invalidnih oseb oziroma osem, kjer je potrebno delovna mesta prilagoditi zdravstvenemu stanju. 

Na rednih sejah sta izstopali dve tematiki, in sicer delo Varuha pacientovih pravic ter problematiko v 

zvezi s prevozi bolnikov iz regije v Ljubljano. 

Pri poročilu varuha pacientovih pravic je bilo prikazano, kakšne so pripombe pacientovih  in so bilo 

predstavljene pripombe na delo izvajalcev s področja zdravstva in to na nivoju države in pokrajine. 

Ustavili smo se predvsem na pripombah na delo kliničnega centra v Ljubljani in pošiljanja 

zdravstvenih izvidov, ki velikokrat kasnijo. Veliko pripomb je bilo tudi na kadrovsko pokritost dela 

socialnovarstvenih zavodov, kjer Ministrstvo za zdravstvo ni uredilo razmer po prvem valu epidemije 

in je potem zadeva izbila v jeseni 2020 in še pozneje. Še vedno so prisotne dolge čakalne dobe v 

večini oddelkov v bolnišnici, ki so se zaradi epidemije še podaljševale. Prav na te čakalne dobe je s 

strani pacientov precej pripomb in moralo bi se narediti več, da bi v okviru možnosti delalo več drugih 

ambulant, ne pa da se le te enostavno zaprejo. Poseben problem je bil pri starejših, ki so se v tej 

situaciji težje znašli in velikokrat niso iskali pomoči, kljub temu, da so jo rabili. 

Ker so najbolj oddaljena pokrajina od Ljubljane, je naše občane zelo prizadelo to, da niso več  vedno 

upravičeni do prevozov v Ljubljano. Tako stališče ni vzdržno, ker glede na enakopravnost državljanov 

mora država zagotoviti vsem državljanom enake pravice, kar pa tu ni realizirano. Zadeva se je urejala 

tudi preko poslanca iz naše pokrajine v državnem zboru.  

Sedaj imamo sklicano redno sejo za obravnavo podatkov za leto 2020 in upam, da bodo razmere 

dovoljevale, da bomo problematiko obravnavali in tudi podali pripombe na vsebino in finančno 

poslovanje.  
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